



Jabatan Perhutanan Sabah

KENYATAAN SEBUTHARGA TERBUKA NO. JP/SN/TGD-PPM/13/2021

(SEBUTHARGA KALI KE-3)

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor yang berdaftar dengan Pusat Pendaftaran Kontraktor Kerja, Bekalan Dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) dan mempunyai CIDB dalam Kepala dan Sub-Kepala yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:-

Tajuk	Kepala & Sub Kepala	Tempat & Tarikh Dokumen Sebutharga Diperolehi
SEBUTHARGA UNTUK KERJA-KERJA RESTORASI HUTAN SELUAS 10 HA DI HUTAN SIMPAN GUNUNG TINKAR	<u>Pukonsa F</u> Kepala VI Sub-Kepala 2,3,5 Dan Pendaftaran CIDB	Unit Kewangan Pejabat Perhutanan Daerah Sandakan, Tingkat 1, Jalan Leila, Peti Surat No. 212, 90702 Sandakan (Tel: 089-218905) 13/9/2021 - 20/9/2021

Dokumen Tawaran boleh diperiksa dan diperolehi mulai **13 September 2021** hingga **20 September 2021** pada waktu pejabat dengan harga RM50.00 senaskah. Dokumen sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Sehubungan dengan itu, wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa surat PENDAFTARAN ASAL yang dikeluarkan oleh Pusat Pendaftaran Kontraktor Kerja, Bekalan Dan Perkhidmatan Negeri Sabah (PUKONSA) / Perbendaharaan Malaysia Sabah (PMS). **Ambil Perhatian, hanya kontraktor yang berdaftar di bawah kod bidang / Kepala dan Sub- Kepala yang dinyatakan dan hanya kontraktor yang berdaftar di Daerah Tongod dan Daerah berdekatan (Sandakan , Telupid, beluran dan Kinabatangan) sahaja yang dibenarkan menyertai tawaran ini.** Dokumen tawaran yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan dalam sampul yang berlakri dan muka hadapan hendaklah di bubuh tajuk sebutharga kemudian dihantar dan dimasukkan ke dalam peti tawaran sebutharga lengkap diisi hendaklah dihantar dan dimasukkan ke dalam peti tawaran sebutharga di Unit Kewangan Pejabat Perhutanan Daerah Sandakan, Tingkat 1, Jalan Leila, Peti Surat No. 212, 90702 Sandakan pada atau sebelum jam 10.00 Pagi **20 September 2021 (Isnin)**.

KETUA KONSERVATOR HUTAN

